
 

Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 02.10.2023 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. Valg af ordstyrer  

Lise-Lotte 

2. Valg af referent  

Jacob 

3. Godkendelse af dagsorden  

Nyt punkt 7 tilføjet 

4. Godkendelse af sidste referat 

OK   

5. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla,Betina,Susanne, Jacob,Lise-Lotte)  

Drøftelse af hvalpepjecen. Den forfines lidt yderligere.  

Brochure til nye hvalpekøbere. Blå er klubbens farve – det liver ændret.  

Tilføje udvalgene (med kontaktpersoner.) Ideer til aktiviteter. Evt. blot 

henvisning til hjemmesiden. Klubbens historie. Årligt en række udstillinger, 

medlemsmøder, jævnligt gåture med hunde, gerne eget initiativ, store 

hestedag, dyrenes dag i Slagelse, uformelle træf.   

6. Økonomi ved kassereren  

Taget til orientering 

7. Dogbase – Giesen 

Skal afsnittet på hjemmesiden revideres? Konstruktionen med, at alle 



stambogsførte hvalpe i Danmark registreres i Dogbase på klubbens regning. 

Vi foreslår, at hvis der er to adgange til Dogbase, så bør den ene ligge hos 

Avls- og Sundhedsudvalget. Lise-Lotte kontakter Ane. 

8. Avl og sundhedsudvalget 

Forespørgsel om klubben kunne være behjælpelig med omplaceringshunde. 

Som sådan kan vi ikke formidle omplaceringer, men vi er altid åbne for 

spørgsmål – så længe hunden er stambogsført.  

Avls- og Sundhedsudvalget tilbyder råd og vejledning via hjemmesiden, og 

laver et opslag hertil. Der skal laves nogle retningslinjer for, hvad udvalget 

kan. Det er ikke meningen at klubben skal stå for eller arrangere 

omplaceringer.    

9. Udstillingsudvalget 

Udgift til at lave kataloger skal naturligvis dækkes af klubben. Vi forsøger os 

med et mere simpelt og billigere katalog til Holmegaard og Haarby. Betina 

bedes købe en ny printer med en god økonomi på printerpatroner. 

Det er ekstremt svært at få fat på dommeren til Haarby. Vi prøver ad lidt 

andre kanaler. Ulla koordinerer amerikansk lotteri. 

Sponsor aftale er lavet for kommende år. Det er Olivers. 

Vejle er stadig på tegnebrættet. Vi er lidt blanke på dommere.  

Vi skal forberede os på, at der skal nye kræfter på til Mørkøv – (placeringen 

kan være anderledes). Afholdes sidst i maj eller juni.  

Jacob undersøger om muligheden for at holde udstilling og overnatning samt 

en pris hos DKK Ringsted.    

10.  Aktivitetsudvalget    

Vi skulle foreslå temaer til medlemsmøde.  

- Dyrlæge fra Århus forhører sig om førstehjælp til hunde.  

- Hundehvisker (Skivum) 

- Produktion i fletning af eks. halsbånd (Farsø) 

- Medlemsdebat sammen med noget andet 

- Kiropraktor med behandling af en hund (Ulla forhører sig om pris mv.) 

Der er stof til to medlemsmøder. Mulighed for afholdelse i Slagelse. 

11.  Klubbens medier   

Vi kan trænge til en opdatering af vores i forvejen fine hjemmeside. 

Kontaktpersoner, billeder af bestyrelsen, link til undervisningsmaterialet hos 

FCI, link til WUSB, link til DKK. Lise-Lotte tager kontakt til Bente. Jacob og 

Susanne sender billede til Bente. 



12.  Næste møde  

6. november kl. 19. 

13. eventuelt     

 

 

 

 

 


